

## Expression of Interest: Chinese-Speaking Staff Opportunities at Rainforestation Nature Park

Are you fluent in Chinese and looking for an exciting opportunity to work in the heart of Tropical North Queensland? Rainforestation Nature Park, located just outside of Cairns, is seeking enthusiastic and passionate individuals to join our team across various roles. Whether you have experience in food and beverage, kitchen operations, guest services, retail, or as a tour guide, we would love to hear from you!

### About Rainforestation Nature Park

Rainforestation is a unique eco-tourism attraction set amidst the beautiful Kuranda rainforest. Our award-winning park offers a range of experiences, from interactive wildlife encounters to cultural tours and delicious dining options. As part of our team, you will help deliver exceptional guest experiences to visitors from all around the world.

### Roles Available

We are currently inviting expressions of interest from Chinese-speaking candidates for the following roles:

- **Food and Beverage Staff:** Provide excellent service in our restaurants and café.
- **Kitchen Staff:** Assist in food preparation and kitchen duties.
- **Guest Liaison:** Engage with visitors, answering questions and ensuring an enjoyable experience.
- **Retail Assistants:** Offer outstanding customer service in our gift shops.
- **Tour Guides:** Lead informative and entertaining tours, sharing your knowledge of the rainforest, wildlife, and Aboriginal culture.

### What We Are Looking For

- Fluency in Chinese (Mandarin or Cantonese) is essential.
- A positive attitude and strong communication skills.
- A passion for customer service and tourism.
- Flexibility to work across different departments.
- Experience in hospitality, tourism, or customer service is desirable, but not essential.

### Why Work at Rainforestation?

- Be part of a dynamic, friendly team in a beautiful natural setting.
- Opportunities for professional growth and career development.
- Make a difference by creating memorable experiences for our guests.

### How to Apply

If you are interested in joining the Rainforestation team and believe you have the skills and passion to thrive in one of these roles, we want to hear from you! Please send your resume and a brief cover letter outlining your preferred position and why you would be a great fit for Rainforestation to [email address].

Join us in sharing the beauty and wonders of the rainforest with visitors from around the world!

## 招聘启事：**Rainforestation** 自然公园诚邀会讲中文的员工加入团队

您是否精通中文，且渴望在热带北昆士兰寻找一个充满激情的工作机会？**Rainforestation** 热带雨林自然公园位于凯恩斯附近，现诚邀充满热情、富有激情的您加入我们的团队。无论您有餐饮、厨房操作、客户服务、零售经验，还是担任导游的经历，我们都期待您的加入！

### 关于 **Rainforestation** 自然公园

**Rainforestation** 热带雨林自然公园是一处独特的生态旅游景点，位于美丽的库兰达雨林中。我们屡获殊荣的公园提供多种互动体验，包括野生动物亲密接触、文化之旅及美味餐饮等。加入我们，您将来自世界各地的游客提供卓越的服务和难忘的体验。

### 招聘岗位

我们现诚邀中文流利的候选人应聘者申请以下职位：

- 餐饮服务员工：在我们的餐厅和咖啡馆提供优质的客户服务。
- 厨房员工：协助食品准备及厨房日常工作。
- 客户联络员/园区接待员：与游客互动，解答问题，确保游客体验愉快。
- 零售助理：在我们的礼品店提供卓越的客户服务。
- 导游：带领游客进行富有趣味的文化和自然之旅，分享雨林、野生动物和澳大利亚土著文化的知识。

### 我们寻找的人才

- 必须具备流利的英文及中文（普通话或粤语）沟通能力。
- 积极的工作态度和良好的沟通技巧。
- 对客户服务和旅游业充满热情。
- 能够适应不同部门的工作需求。
- 有酒店、旅游或客户服务经验者优先，但非必需。

### 为什么选择 **Rainforestation** 自然公园？

- 加入一个充满活力、友善的团队，工作环境坐落在美丽的自然景观中。
- 提供专业成长和职业发展的机会。
- 通过为游客创造难忘的体验，您将亲身参与到生态旅游的美好事业中。

### 如何申请

如果您有兴趣加入 **Rainforestation** 热带雨林自然公园团队，并且相信自己具备在这些岗位中茁壮成长的能力，我们非常期待您的申请！请将您的简历和一封简短的求职信发送至【电子邮件地址】，说明您希望申请的岗位以及为什么您是我们团队的最佳人选。

让我们一起将雨林的美丽与奇观呈现给来自世界各地的游客吧！